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In uw brief van 3 juni jl. stelt u een aantal vragen over Delta Fiber Netwerk BV (DFN). Onder meer over 
het aantal aansluitingen, de kwaliteit van het netwerk, de dienstverlening en of er een monopolie op het 
netwerk bestaat.  
 
Hieronder gaan we in op de afzonderlijke vragen die u stelt. Allereerst stelt u een aantal vragen over het 
aantal gerealiseerde aansluitingen.  
 

1. Als het juist is dat er aanzienlijk minder aansluitingen zijn gerealiseerd dan begroot wat is hier de 
reden van.  

 
De door u berekende 3000 aansluitingen klopt niet. Er zijn niet minder aansluitingen gerealiseerd dan 
begroot, maar zelfs iets meer. Destijds is uitgegaan van een deelnamepercentage van 45%. Dit 
percentage ligt inmiddels hoger. Het gaat dan om adressen die daadwerkelijk zijn aangesloten en 
abonnee zijn geworden (homes connected). Daarbij is het goed om op te merken dat de in het 
subsidiebesluit genoemde 1440 adressen daadwerkelijk aangesloten adressen zijn. Het totaal aantal 
adressen dat gebruik kan maken van een glasvezelaansluiting van DFN is dus globaal het dubbele  
(homes connected en homes passed bij elkaar opgeteld). 
 

2. Was dit tegenvallende percentage te voorzien geweest?  
 

Zie antwoord 1.  
 

3. Heeft u overleg gehad met Delta Fiber werk en/of Rendo Buitenaf b.v. over de tegenvallende 
cijfers? 

 
We hebben gesproken met het oorspronkelijke bewonersinitiatief Drents Glasvezel Collectief (DGC) en 
DFN. Er is geen sprake van tegenvallende cijfers. Zie verder antwoord 1.    
 
Vervolgens heeft u een aantal vragen over problemen op het netwerk, en over monopolie op het netwerk. 
 

1. Bent u het eens dat er sprake is van monopolie op het netwerk? 
 
Nee. Er is geen sprake van monopolie op het netwerk. Het is een open netwerk zoals wetgeving vereist 
en zoals wij ook in de subsidievoorwaarden hebben vastgelegd. Momenteel bestaat het aanbod uit Delta, 
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Caiway, Online (voorheen Fiber), Solcon en Helden van Nu (zakelijk). Deze partijen worden gezien als 
kwaliteitsproviders.  
 
DFN stelt haar netwerk nadrukkelijk open voor andere aanbieders en de verwachting is dat in de nabije 
toekomst nieuwe providers gaan toetreden tot het netwerk.  
 

2. Bent u op de hoogte van de langlopende problemen op het glasnetwerk?  
 
Wij hebben van zowel DGC als van DFN begrepen dat er problemen zijn geweest op het netwerk. 
Overigens is dat beeld niet anders dan bij andere startende glasvezelnetwerken in Nederland. Voor een 
deel heeft dat ook te maken met de randvoorzieningen bij de gebruikers in huis, waarvoor DFN (tegen 
gereduceerde tarieven) beter geschikte apparatuur aanbiedt (MESH-wifinetwerk). Afgelopen zomer heeft 
een leveringsprobleem bestaan voor netwerkapparatuur. Het aantal klachten laat een dalende trend zien. 
Enkele storingen in het netwerk deden zich echter voor op prime times (bepaalde TV-uitzendingen).  
 

3. Bent u bereid om met de aanbieder (DFN) in gesprek te gaan om te komen tot een structurele 
oplossing van de problemen?   

 
We hebben gesproken met zowel DGC als DFN. Beide partijen trekken nauw met elkaar op om de uitrol 
zo goed mogelijk te laten verlopen. Er wordt hard gewerkt aan het verbeteren van de klantenservice en 
het voorkomen van technische problemen. Nieuwe abonnees worden standaard twee weken na 
aansluiting teruggebeld om in beeld te krijgen of alles naar tevredenheid functioneert. DGC staat via de 
ambassadeurs in nauw contact met de gebruikers.  
 

4. Bent u bereid, na voltooiing van de aanleg van het glasvezelnetwerk in onze gemeente, een 
onderzoek (te laten) verrichten naar de klantentevredenheid.  

 
Recent heeft DGC een finale inventarisatieronde gehouden onder gebruikers en veel van de klachten zijn 
inmiddels opgepakt. Daarnaast voert DFN zelf ook periodiek klantentevredenheidsonderzoeken uit. Een 
dergelijk onderzoek laten wij graag aan de betrokken partijen zelf over.   
 
Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders 
 
 
O. de Jager RC MAC drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris a.i. burgemeester 

 
Deze brief is digitaal geparafeerd en daarom niet ondertekend. 
 



GROENLINKS 
TYNAARLO 

De Groeve:3 juni 2021 

Betreft: verzoek aanvullende subsidie Delta Fiberworks 

Geacht college, 

In het verslag van uw vergadering van 25 mei 2021 werd onze aandacht getrokken bij het 
onderwerp: Afrekening Delta fiber netwerk 
In de brief, waarin Delta fiber netwerk vraagt om een aanvullende subsidie in de vorm van een 
creditnota, vallen ons een aantal bedragen en cijfers op die ons niet geheel duidelijk zijn. 

In het afgesproken convenant van 20 juni 2019 is een bedrag van €22,00 per aansluiting vastgelegd 
De oorspronkelijk begrootte leges was €.66.002,00 wat neer komt op plm. 3000 aansluitingen. 
In de brief van Delta fiber netwerk van 26 april 2021wordt melding gemaakt van een 
daadwerkelijke aantal aansluitingen van 1440 ten bedrage van €.31.680. 48% van de verwachtte 
aansluitingen! 
Mogen wij hieruit opmaken dat er plm. 1560 aansluitingen minder zijn gerealiseerd dan 
begroot? (52%). 

De GroenLinks fractie heeft daarom de volgende vragen: 
1. Als het juist is dat er aanzienlijk minder aansluitingen zijn gerealiseerd dan begroot wat is hier 

de reden van?  
2. Was dit tegenvallende percentage te voorzien geweest? 
3. Heeft u overleg gehad met Delta fiber werk en/of Rendo Buitenaf b.v. over de tegenvallende 

cijfers? 

Wij willen bij deze graag gebruik maken om nader in te gaan op het proces en het vervolg van de 
aanleg van het glasvezel netwerk. 
De aanzet tot de aanleg werd gegeven door het DGC. 
Na aanleg werd Rendo Buitenaf eigenaar van het netwerk. 
Belangstellenden konden een keuze maken uit drie aanbieders van diensten, waarvan één expliciet 
gericht was op ondernemers en ondernemingen. 
Er bleven twee internet/tv aanbieders over, te weten: Caiway en Delta. 
Na korte tijd werd Caiway overgenomen door Delta. 
Vervolgens werd het netwerk door Delta fiber netwerk overgenomen van Rendo Buitenaf. 
Hiermee kwam zowel de infrastructuur als de diensten in handen van één onderneming waardoor er 
sprake is van een monopolie waarin consumenten geen keuze hebben. 
Uit ingewonnen informatie ziet het er niet naar uit dat de netwerkbeheerder andere partijen zal 
toelaten. 



Vanaf het begin, november 2020, doen zich regelmatig ernstige storingen voor waardoor geruime 
tijd, recentelijk een hele avond, geen tv ontvangst mogelijk was. 
Dit speelde zich door het gehele land af. 
Op social media hebben we kennis genomen van het feit dat de klantenservice van Delta nagenoeg 
onbereikbaar is ( wachttijden van 1 uur bleken normaal) en dat er vervolgens geen uitleg of 
oplossing geboden werd. De kwaliteit van deze dienst laat te wensen over. 
Ons bereiken signalen dat ook in onze gemeente een groeiende groep aangeslotenen op het 
glasvezelnetwerk aan het eind van de contract periode ( november 2021) terugkeren naar de 
coaxkabel. 
Dit lijkt de GroenLinks fractie niet de bedoeling. 
Zowel de provincie Drenthe als ook onze gemeente hebben een forse financiële bijdrage geleverd 
om te bewerkstelligen dat ook de buitengebieden profijt hebben van de mogelijkheden van snel en 
betrouwbaar internet. 
Dat brengt ons bij de volgende vragen: 

1. Bent u het met ons eens dat een monopolie op het glasvezelnetwerk ongewenst is? 
2. Bent u op de hoogte van de langlopende problemen op het glasvezelnetwerk? 
3. Bent u bereid om met de aanbieder ( Delta fiber netwerk) in gesprek te gaan om te komen           
tot een structurele oplossing van de problemen? 
4. Bent u bereid, na voltooiing van de aanleg van het glasvezelnetwerk in onze gemeente, een  
    onderzoek ( te laten) verrichten naar de klanttevredenheid van de gebruikers? 

namens de fractie van GroenLinks Tynaarlo, 
Klaas Kuipers. 
Vice Fractie voorzitter.
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